
Vážený p. řediteli,  

jako každý rok i letos přinesla našim žákům Vaše škola příjemné a profesionálně vedené 

besedy. Bc. Soukupová se svého úkolu zhostila opravdu nadstandardně. Prezentující 

studenti byli pečlivě připraveni a p. Soukupová je odborně vedla a současně skvěle 

dolaďovala prezentaci tak, aby byla opravdu stoprocentní. Děkuji moc a věřím, že tato akce 

výrazně doladí rozhodování našich deváťáků. 

 

S pozdravem a přáním příjemného dne Mgr. Salátová Marcela, ZŠ Mládeže 

 


